

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT IN APPEAL

OTTAWA, 2009-03-06. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR APPEL

OTTAWA, 2009-03-06. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS L'APPEL SUIVANT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

APPEAL / APPEL :

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à :

<http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2009/2009scc12/2009scc12.html>

<http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2009/2009csc12/2009csc12.html>

31952 Minister of Citizenship and Immigration v. Sukhvir Singh Khosa - and - Immigration and Refugee Board (F.C.)

2009 SCC 12 / 2009 CSC 12

Coram: McLachlin C.J. and Bastarache,* Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella, Charron and Rothstein JJ.

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-500-05, 2007 FCA 24, dated January 30, 2007, heard on March 20, 2008, is allowed and the decision of the Immigration Appeal Division is restored, Fish J. dissenting.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-500-05, 2007 CAF 24, en date du 30 janvier 2007, entendu le 20 mars 2008, est accueilli et la décision de la Section d'appel de l'immigration est rétablie. Le juge Fish est dissident.

* Bastarache J. took no part in the judgment. / * Le juge Bastarache n'a pas participé au jugement.
